

《单词百科:implicated是什么意思?implicated怎么发音?implicated的解释和用法》

英语单词implicated是什么意思?implicated怎么读?implicated怎么发音?简答网为您整理了implicated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



implicated怎么读

implicated的读音: ['ɪmplɪkeɪtɪd]

implicated的意思

1、adj.密切关联的；牵涉其中的;

implicated的近义词

- 1、**associate** v.联想，联系;使与（某个组织、事业或观点）有关系;公开支持;与…交往;
- 2、**bring in** 把…拿进来;带进来;收获（庄稼等）;赚（钱）;

- 3、**connect** v.(使)连接/接通;把…联系起来;联运;(使)换乘;产生共鸣;
- 4、**entail** vt.牵涉;需要;使必要;限定继承;
- 5、**finger** n.手指;指状物;指针;

implicated的双语例句

- 1、Many therapeutic agents have been implicated in allergies in many species of animals.
许多动物过敏反应涉及很多治疗剂.
- 2、Homoserine has also been implicated in the biosynthesis of methionine.
同型丝氨酸也牵涉到蛋氨酸的生物合成.
- 3、It is thought that this virus is implicated in the development of a number of illnesses.
这种病毒被认为与数种疾病的发生密切相关。
- 4、He is implicated with others in a crime.
他在某罪案中受人牵累.
- 5、Having the stolen goods in his possession implicated him in the robbery.
因藏有赃物使他涉有偷盗的嫌疑.
- 6、Late maternal age has certainly been implicated in mongolism.
先天愚型就与高龄生产有关.
- 7、The evidence clearly implicated him in the crime.
证据清楚显示他与这件罪案有牵连.
- 8、The police found a letter which implicated him in the robbery.
警察发现了一封信,这封信把他牵连到抢劫案中.
- 9、These groups are very strongly implicated in the violence.
这些组织与这起暴力事件有着极大的关联.

10、Alexander was implicated in the robbery.

亚历山大与那宗抢劫案有牵连.

11、This affair implicated too many people, and it was very tricky.

这件事连及的人太多, 十分棘手.

12、He is implicated in that crime.

他与那宗案件有牵连.

13、CD 133 had preiously been implicated in brain and prostate cancers.

CD133首先在脑瘤和前列腺癌中被发现.

14、He was implicated in a murder, and sooner or later they would pick him up.

他和一宗凶杀案有牵连, 迟早他们会逮捕他的.

15、Processed and fast foods are already implicated in Britain's obesity crisis.

加工食品和快餐已经引起了英国的肥胖危机.

以上是简答网为您整理的implicated怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于im

plicated的用法、i

mplicated的释义、implicated的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/implicated>